
Zdznam

z 5. zasadnutia Komisie obchodu, sluiieb, cestovn6ho ruchu a regiondlneho rozvoja
zo dia 03.09,2015

v Galante dia 07.09.2015

Pritomni: podl'a prezeninej listiny

Proqram:
1. Otvorenie
2. Kontrola plnenia riloh zo dfia 04.06.2015

a/ vlastnictvo pozemkov za zihradkirskou osadou sever za ietezniinrim priecestim -
vinohrad
b/ odk(penie pozemkov na cintorine v Hodoch
c/ sprdva z pracovn6ho rokovanie k cyklotrasiim
d/ informativna sprdva - Samsung day

3. Informativna sprdva o ndvitevnosti a tribdch _ Galandia s.r.o,
4, Informativna spr6va o pripravovanrich turistickrich batiikoch
5. Nivrh podmienok na predlienie zmruvy o podnijme (FoRES s.r.o.) k nebytovdmu

priestoru na ul. Hviezdosravova K 11 vGarante o podrahovej proche 31g,i3 m2 v
spr6ve spoloinosti Bysprav spol. s r,o. Galanta

6, N6vrh podmienok na vyhlisenie obchodnej verejnej srit'aie na
Vajansk6ho E. 909 v Galante o podlahovej ploche 61,i.6 m2 v
spol. s r.o. Galanta

nebytovf priestor ul.
sprive spol, Bysprav

7' Medzinirodni konferencia o zdchrane kurtrirnych pamiatok a ich prinos pre
turizmus a cestovnr/ ruch

8. Ziadost' TlMl-INTO s.r.o. o odkripenie pozemku
9. Ndvrh 0pravy rozpoitu na rok 2015
10' Prevod majetku do sprdvy TsMG -,,Hara na doseparovanie komundrneho odpadu.,
Ll, R6zne
t2.26ver

Predseda komisie p. Mgr. Ldszr6 Bir6 privitar vletkfch pritomn,/ch a otvorir zasadnutie
komisie.
Program komisie bol na z6krade ziadosti p. viceprimiitora Zs. Takdda zmenenf nasredovne, ie
bod i .7 bol zaradenf ako bod d. 4 s t im, ie sa ostatn6 body posun0.
Takto predloien'l' program zasadnutia komisie dlenovia jednohlasne podtom hlasov 6schvdli l i .

K bodu i.2
Kontrola plnenia riloh zo dfia 04.06.2015

a/ vlastnictvo pozemkov za zdhradkdrskou osadou sever za ierezniEnfm priecestim -
vinohrad
Mgr. Psota, vedrici prdvneho odd.
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Podal fstnu inform6ciu k uvedenej rilohe, a to, ie uveden6 pozemky sri vo vlastnictve 3
vlastnikov a to: Rimsko-katolicka cirkev Galanta, Mofovskf-Mot'ovsk6, Slovenskd republika
v sprdve Slovensk6ho pozemkov6ho fondu.
F. Psota - potreba vyzvat' vlastnikov pisomnou vlizvou na 0pravu vzrastlej zelene a vyiistenie
pozemku

b/ odkripenie pozemkov na cintorine v Hodoch
Mgr. Psota, vedfci prdvneho odd.
Mesto vstlipi do rokovania s p. Aghom, ktorli' pristripil na stretnutie v tejto veci. Momentdlne
je odcestovanrl'v N6rsku. Srj dve moinosti ako vyrieiit' tieto vlastnicke vzt'ahy, bud' Mesto
Galanta odkipi t ieto pozemky alebo zameni za in! '  pozemok. V katastr i  Hody sa nachi idza
pozemok, ktorr i  by rozlohou zodpovedal z6mene, no moment6lne je v prendjme p. Vavrika.
F. Psota - ak by illo o tento pozemok, treba pozrie{ niijomnti zmluvu, ako je postaven6

Stanovisko komisie: Tdto tiloha bude ponechand v plneni

c/ sprdva z pracovn6ho rokovanie k cyklotrasim
Ing. KopasovS, vedica oddelenia rozvoja mesta
Informovala ilenov komisie o stretnuti, kto16 zorganizovalo Mesto Galanta za dasti miest
a obci okresu Galanta ohfadne budovania cyklotr6s v regi6ne. Tohto stretnutia sa zridastnil aj
ndrodnf cyklokoordinStor.
Mgr. Bir6- si tu uveden6 3 moinosti ierpania fin. prostriedkov, ktorii je najredlnejiia
Ing. Kopasovd - poznamenala, ie aj df ia 3.9.2015 sa uskutoini lo jedno stretnutie, dakd sa na
v'izvy IROP, ktorii zahiia integrovan6 cyklotrasy. Mal by vzniknrif aj tzv. cyklogenerel
dopravy v rdmci izemn6ho pldnu. Najredlnej i ia bude IROP - aj vybudovanie aj integri icia.

d/ informativna sprdva - Samsung day
l.Michal ikov6, konatelka
Predloi i la informativnu sprdvu o Samsung day, konan6ho dfa 20.06.2015.
Mgr. P. Kolek - zauj imal ho f inandnf prinos podujat ia
l.Michal ikov6 - na stretnutie Dozornej rady bude predloieni ekonomickf vfsledok Samsung
Day

Kontrolu plnenio iloh zo dia 04.06.2O75 zobrolo komisio jednohlosne na vedomie
s pripomienkou, bod 2b) -odkipenie pozemkov na cintorine v Hodoch v ponechol plneni.

K bodu i.3
Informativna sprdva o ndvitevnosti a trib6ch - Galandia s.r.o.
l. Michalikovd, konatelka
Predloiila informativnu spr6vu o n6vitevnosti a trZbdch, pridom rozposland tabulka nezahiria
Samsung Day. Z niivstevnosti za letn6 mesiace sa dd predpovedat',:e leto v roku 2015 bolo
lepSie ako leto v r.201"4

Komisia zobrala inlormotivnu sprdvu o ndvitevnosti a tribdch na vedomie jednohlasne
bez pripomienok.

K bodu i.4
Medzindrodnd konferencia o zdchrane kultrirnych pamiatok a ich prinos pre turizmus
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a cestovni ruch
Zs. Tak6d, viceprimiitor
Predloi i l  i lenom komisie materidr oh[adom zorganizovania Medzini irodnej komisie.
Gestorom projektu by bor ako viceprimdtor, t6mou by bora obnova kuttfrnych pamiatok
a ich prinos. Kompletizuje sa zoznam hosti, ridasf prisrribir aj prim;itor mesta pdpa. do sa tit"ekonomickej str6nky, znadnd dast' by bora rieiend z registrain6ho popratku, prus je prisrub na100 e od dvoch firiem na komerdn. vstupy. Udast' polvrdila aj STV, bude spracovanyi .iedenkvalitnf ziiznam pre mesto, konferencia sa odpropaguje aj v Garantskfch noviniich.
Mgr' Bir6 - iniciativu prijima, zaujima ho kio buoe organiz6torom akcie, ked?ev predkladanej fprave rozpodtu i iadne prostr iedky na organizovanie tejto akcie nevidiL. Galambosovd - o potrebnom finandnom kryti nid nevie
Zs. Takilt - zd5tita viceprimiitor mesta v spoluprdci s OZ na ziichranu NGK
PhDr. Vajdovii - v pripravovanom materi6ri sa doditame, ie prihriisky posierat na Mestsklitrad
Mgr. Bir6 - osobne zastdva n6zor aby konferenciu organrzovaro Mesto Garanta v sporupracis OZ.
Mgr. P. Kolek - vyuiil prileiitost' pritomnosti primdtora a splital sa ho, ako si to predstavujea podl'a jeho ndzoru sa vyjadri
P'Paika - povedal, ze bude vermi otvorenf, ak sa posranci rozhodnri schvdrit '  f inan6n6prostriedky organizovat' bude Mesto.
Mgr' Kolek - zaujima ho rovina, dije snahou Mesta sa do takejto agendy zapiijat' a zaujima holinia smerovania, di je to konferencia, ktorf bude organizovaf Mesto alebo OZ.P' Paska - myllienku na organizovanie konferencie- vita, no ak m6 konferenciu organizovatMesto, musi tam byt' zabezpeten6 finanin6 krvtie
Mgr' Bir6 - najlepiie bude ak bude konferencia organizovand Mestom v sporupr6ci s oZ, vidiv tom obrovskli prinos pre budricnost. do sa tlika programu konferencie navrhuje ho upravitna dvojhodinov6 bloky a po nich dat' prestdvku, zadeiinovat' ndzvy t6m, ,aa ," ,, pilgr",priliS dlh1i. Prehliadka Neogotick6ho kastiefa je naprdnovand po 17-tej hodine, v mesiacinovember ui v tom dase bVva rma

Komisia k predloien6mu materidlu zaujala nasledovn6 stanovisko:

orgdnizdtorom Medzindrodnej konferencie o z1chrane kuftrtrnych pamiatok a ich prinospre turizmus a cestovn'it ruch bude Mesto Garanto v spotuprdci s oZ na zdchranu NGK, zotakto predloien€ stonovisko hlasovoli 5 ilenovia komisie, I ilen sa zdrZa!.

K bodu i.5
lnformativna sprdva o pripravovan,ich turistickrich baliikoch
Mgr. sliivikovii - predstavira komisii spracovan,i materidr moderovfch turistickich baridkovpre ndvltevnikov mesta Galanta
Mgr' Bir6 - pochv6lir spracovanf materidr, iiada ho doprnit' o Kostor v Diakovciach a na d.arsieriadne zasadnutie komisie pripravit' 2-3 bariiky, ktor6 by sa mohri turistom pon(kat
Mgr' Kolek - d'akuje za materiiir, povaiuje ho za dobre spracovanv, zaujima ho praktickSstrdnka veci
Mgr' Sliivikovii - v prvom kroku da{ baridky na web strdnku Mesta, vytvorit' sekciu TurizmusR. Kiss - Mesto mii informovat' l,udia nie organizovaf
Ing Kopasovd - bude vyvoran6 stretnutie s p. Bosdkom, na ktord bude predseda komisieprizvanli
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Stanovisko komisie:

spracova{ ndstrel proktickej realizticie v spoluprdci s p. Bosdkom, Takto predtoieni
stanovisko komisie ilenovia jednohlasne podtom hlosov 6 schvdtili.

K bodu i .6
Ndvrh podmienok na prediienie zmruvy o podndjme (FoRES s.r.o.I k nebytov6mu priestoru
na ul. Hviezdoslavova K 11 v Galante o podlahovej ploche 31g,53 m2 v spriive spoloEnosti
Bysprav spol. s r.o. Galanta
Ing. Kopasovd, vedIca oddelenia rozvoja mesta predloiila spracovanf materidl

Komisia predloien,i materidt prerokovolo a jednohrasne poitom hlasov 6 ho odporida
v tejto fome predloiil na rokovonie Mestsklho zostupitefstua.

Bod 6,7

Niivrh podmienok na vyhlisenie obchodnej verejnej
Vajansk6ho E. 909 v Galante o podlahovej ploche 61,16
r,o. Galanta

sdt'aie na nebytovf priestor ul.
m2 v sprive spol. Bysprav spol, s

Ing. Kopasovd, vedrica oddelenia rozvoja mesta predloiila spracovanf materidl

Komisia predloienf materid! prerokovara a jednohlosne poitom hrasov 6 ho odporida
v tejto forme Wedloii{ na rokovdnie Mestsk^ho zastupitefsua.

Bod i.8
Ziadost TlMl-INTO s.r.o. o odkripenie pozemku_
L. Galambosovd-, poverend zastupovan[m prednostu
Predloi i la materidl,  upriamila dlenov komisie na zaiznam z verejn6ho prerokovania s obianmi
zo drta 23.7.2OL5
Mgr. Kolek - d6sledne odsredovat' dodrzanie pripomienok uvedenrl,ch v z6zname z verejn6hoprerokovania
Mgr. Bir6 -navrhol hrasova{ zvr6it' za investidnf zdmer a zvr6it' za odpredaj pozemku

Stanovisko komisie:

Za odpredaj pozemku pri dodrioni vietki,ch podmienok htosovali dlenovia komisiejednohlasne poitom hlosov 6.
Za investiinl zdmer pri disrednom dodrioni podmienok uvedenich na verejnomprerokovoni hlasovoli ilenovia komisie jednohlasne podtom hlosov 6.

K bodu i.9
N6vrh ripravy rozpoEtu na rok 2015
Ing. Kopasovii, vedrica oddelenia rozvoja mesta
PredloZila materi6l k fprave rozpoitu za oddelenie rozvoia mesta.
Mgr. Kolek - je potrebn6 doprni{ do ddvodovej spriivy podrobnri ipecifikiiciu ndhradnej
vfsadby spolu s lokalitami, kde sa bude realizovat'
Mgr. Bir6 - navriSenie v rozpoite na Vianodn6 trhy je z ak6ho d6vodu
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L Galambosovd - chceme zabezpedit osobitn6 sredovanie finandnlich prostriedkovv rozpodte obdobne ako sf Galantskd trhv
Mgr' Bir6 - vyilenit' prostriedky na organizovanie MedzinSrodnej konferencie v sume 3000 €a financie do bori schv6ren6 v rozpodte na kofinancovanie projektu obnovy kaltie'a dderovoviazat' na kaStiel'- predloZit' konkr6tne projekty

Stanovisko komisie:

Komisio predloien,i materidt prerokovala s pripomienkami:-do d6vodovej sprdvv podrobni. 
ip.ecifikriiiu'riniiii"j ,wdby spotu s lokaritami, kde sobude reolizo.va{ o z textu vypusti{ slova ,,no starom iinilrn",,-zabezpedif osobitni sredovanie finanin,lch prostriedkov v rozpoite ,,vianoini trhy,,obdobne ako Gotantske trhy

-zapracovat do ndvrhu rozpoitu sumu 3000 € no organizovanie ,, Medzindrodnejkonferencie o zdchrone kult, pamiatok..,,, no kapitolu cestovndho ruchu-vyilenend finanini prostriedky. na kofinancovari"-ir"t"*r, obnovy kaitiefo v sume722 500 € iierovo vidza{ na rearizriciu siareongcn p,raJo opra, na obnovu kditieto podfaPred I oie nj,ch p rojekov
Po zdprdcovoni tichto ptipo.mienok moteridr jednohrosne odporuiiro predtoiif narokovd nie Mestskiho zastu pirc fstvo.

K bodu i.10
Prevod majetku do sprivy TsMG - ,,Hala na doseparovanie komundrneho odpadu,,Ing. Kopasovd - vedIca oddelenia rozvoja mesta _ pruatoZiia materiel

Komisia motefidr prerokovaro b.ez pripomienok o jednohlasne ho odporudita predloii{ norokova n ie Mestskd ho zastu p ite!,stva
K bodu i. 11
R6zne

PhDr. Vaidovd
Dotazovara sa, ie ak Garantsk6 trhy_aj Vianodn6 trhy majri svoje Riaditerstvo, di je mozn6vytvori{ aj Riaditel,stvo Reprezentadn6ho plesu
Mgr. Kolek - informoval, Ze existuje tzv. plesovyi vyibor

Mer. Kolek
Md byt vypisand srit'ai na Revitariz6ciu centriirnej mestskej z6ny, poiiadar aby vistup te,tosdfaie bol predloienf na rokovanie komisie OSCRaRR

K bodu i. 12
76ver

Ulohv zo zasadnutia komisie OSCRaRR zo dfia 9.4.2015

L Preveri{ a zmapovat situSciu pripadn6ho vfrubu stromov, ktor6 sa nach6dzaji vovzdialenosti  do 5m od bytovfch domov v,"rt" G.l .nt.
Z: Ing. Zel inka, ORM
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2. Spracovat' ltrldiu na moinost' wuiitia
T: okt6ber 2015
geotermiilnej vody spolu s finandnfm krytim
Z: prednosta MsU
T: okt6ber 2015Ulohv v sledovani z 03.09.2015

3. Odkripenie pozemkov na cintorine v Me Hody
Z: Mgr. psota
T: do d,al5ieho zasadnutia komisie

Po prerokovani vsetkfch bodov rokovania komisie predseda komisie Mgr. Ldszr6 Bir6pod'akoval pritomnfm za ridast a ukoniir r.trinr,i!.', o6vodu potreby prerokovaniaProgramu hospodiirskeho a-sociiirneho .oruo,r, , JJuodu, ie tento dokument budepredloien'i na septembrov6 Mestsk6 ,.rtrpit"tsiuo iuiJ ruor.ne mimoriadne zasadnutiekomisie na defi 10. septembra 2015 o 8,00 hod..

*,mu
predseda komisie

Zapisala: Bc. Amrichovd

6


